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با اعلام قوه قضائیه

شکایت اعضای هیأت مدیره 
پرسپولیس از بیرانوند

قوه قضائیه اعلام کرد: باشـــگاه پرسپولیس و اعضای 
وقت هیأت مدیره این باشـــگاه از علیرضا بیرانوند به 

اتهام افترا و نشـــر اکاذیب شکایت کردند.
بعـــد از بـــازی تراکتـــور مقابـــل فـــولاد، بیرانونـــد بـــا 
حضـــور در جمـــع خبرنـــگاران ادعاهایـــی را در مورد 
برخـــی اعضای وقت هیـــأت مدیره تیم پرســـپولیس 
مطـــرح کرد کـــه حواشـــی و شـــایعات بســـیاری را به 
وجـــود آورد. حـــالا قـــوه قضائیـــه اعلام کـــرده در پی 
ح شـــده، باشـــگاه پرســـپولیس و  ادعاهـــای مطـــر
اعضـــای وقت هیـــأت مدیره ایـــن باشـــگاه از علیرضا 
 بیرانونـــد بـــه اتهـــام افتـــرا و نشـــر اکاذیب شـــکایت 

کرده اند.
بـــا شـــکایت مطـــرح شـــده، پلیـــس فتـــا در حـــال 
مستندســـازی و ارجاع پرونده به دادســـرای فرهنگ 

و رســـانه بـــرای تکمیـــل تحقیقات اســـت.

عالیشاه در تمرین 105 دقیقه ای

 تیم پرسپولیس دیروز تمرین ســـنگین ۱۰۵ دقیقه ای 
را در ورزشـــگاه شـــهید کاظمی برگزار کـــرد که کاپیتان 

نیـــز در تمام مراحل آن حضور داشـــت.
سرخپوشـــان ایـــران، از ســـاعت یـــازده کار خـــود را در 
ورزشـــگاه شـــهید کاظمی آغاز کردند. بازیکنـــان ابتدا 
بـــه رختکـــن رفتنـــد و نرمش و کشـــش را در دســـتور 

داشتند. کار 
مراحل بعدی در زمین انجام شـــد که شـــامل راندو در 
ســـه گروه، حفظ توپ تحت فشـــار در فضای کوچک 

و فوتبال دروازه نزدیک بود.
امید عالیشـــاه، کاپیتـــان تیم، دیروز تمـــام مراحل کار 
را بـــا تیم تمرین کـــرد و محمدحســـین کنعانی زادگان 
نیز زیر نظر کادر پزشـــکی قرار داشـــت. بـــه این ترتیب 

از جمع بازیکنـــان فقط ملی پوشـــان غایب بودند.
حســـین بادامکی معاون ورزشی باشـــگاه نیز نظاره گر 

تمرین سرخپوشان بود.
 

پرسپولیس صاحب تیم زنان شد
براســـاس آیین نامه صدور مجوز باشگاهی فدراسیون 
فوتبـــال، باشـــگاه های لیگ برتـــری برای اخـــذ مجوز 
حرفـــه ای AFC ملـــزم به تیـــم داری در بخـــش بانوان 
هســـتند. بر همیـــن اســـاس، باشـــگاه پرســـپولیس 
روز جمعـــه بـــا خریـــد امتیاز ئاکو کرمانشـــاه ســـهمیه 
حضـــور در لیگ دســـته اول فوتبـــال بانوان کشـــور را 
به دســـت آورد. ئاکو کرمانشـــاه که از لیگ اســـتان کار 
خود را شـــروع کـــرد و با دختران کرمانشـــاهی به لیگ 
یک صعود نمـــود، علی رغـــم در اختیار داشـــتن چند 
ملی پوش کرمانشـــاهی پـــس از یک فصـــل حضور در 
لیگ یک کشـــور، به علت نداشـــتن اسپانسر و حامی 
مالی، مجبور بـــه فروش امتیاز خود به باشـــگاه بزرگ 

. شد یتخت  پا
همچنیـــن ســـرمربی ایـــن تیم نیز مشـــخص شـــده و 
شـــادی رضایـــی قرار اســـت هدایـــت تیم را بـــه عهده 
بگیـــرد. رضایـــی ســـرمربی جوانـــی اســـت کـــه فصل 
گذشـــته هدایت تیم آوا تهـــران را به عهده داشـــت و 

بـــا ایـــن تیم به لیـــگ دســـته اول ســـقوط کرد.
البته بعد از انتشـــار خبر تیم دار شدن پرسپولیس در 
فوتبال بانوان، گلاره ناظمی مســـئول کمیته مسابقات 
فوتبـــال و فوتســـال زنـــان تاکنـــون نامه رســـمی بابت 
خرید امتیاز تیم بانوان ئاکو کرمانشـــاه توسط باشگاه 
پرســـپولیس به ما نرســـانده اســـت و ما نیز همچنان 

رســـماً اعلام نکرده ایم.

فیلمبرداری از تمرین و بازی ممنوع
ارنـــج اصلـــی پرســـپولیس خیلـــی زود وارد رســـانه ها 
خ ها از ایـــن  می شـــود و ســـرمربی اســـپانیایی ســـر
موضـــوع گلایـــه دارد. همچنین کوچکتریـــن اتفاقات 
تمریـــن، ســـر از فضـــای مجـــازی در مـــی آورد و همین 
مســـأله گاریدو را عصبانی و او را به انواع و اقســـام افراد 
بدبیـــن کـــرده اســـت. گاریـــدو در تلاش اســـت تا هر 
چه زودتر جاســـوس پرســـپولیس را پیدا کند. همین 
بدبینی باعث شده تا ســـرمربی اسپانیایی حتی اجازه 
فیلمبـــرداری از تمرینـــات و بازی هـــای تدارکاتی تیم را 
ندهـــد و آن را ممنـــوع اعـــلام کنـــد. به همیـــن دلیل 
طـــی هفته های اخیر فیلمبـــردار باشـــگاه تقریباً بیکار 
بوده و فعالیت همیشـــگی خود را انجام نداده اســـت.

 

 

دفاع پزشک پرسپولیس از اورونوف مقابل شایعات:

تقصیری ندارد، باید دستور سرمربی 
را اطاعت می کرد

رئیس کمیته پزشـــکی تأکید کرد شکی در این نیست 
که  اوســـتون اورونوف که در هنگام گـــرم کردن پیش 
از بـــازی با آســـیب مواجه شـــد، در مصدومیت بســـر 

. می برد
وی در پاســـخ به ســـوالی مبنی بر اینکه؛ چرا اوســـتون 
اورونـــوف در تیـــم ملی ازبکســـتان بازی کـــرد، گفت: 
شـــما می دانید کـــه قطعـــاً بازیکن تحت امر و دســـتور 
ســـرمربی، کادر فنی و کادر پزشکی تیم است و مجبور 
اســـت که هر دســـتوری را اطاعـــت کند و اگـــر این کار 
را نکنـــد، به نوعی تمرد محســـوب شـــده و بی شـــک، 
بازیکن هیچ تقصیری نداشـــته است. زرینه ادامه داد: 
ســـوابق اورونوف کاملاً مشـــخص و موید این مســـأله 
اســـت که ایشان همیشـــه با دل و جان در اختیار تیم 
پرســـپولیس بوده و بارها ثابت کرده اســـت که با تمام 
توان به میدان رفته و نقش بســـزا و مهمی در قهرمانی 

سال گذشته پرســـپولیس داشته است.
وی گفـــت: بنـــده به عنـــوان یـــک طرفدار باســـابقه و 
قدیمی پرســـپولیس فکـــر می کنم که ما بایـــد احترام 
ایـــن بازیکن ملی پـــوش را حفظ کنیـــم و بپذیریم که 
ایشـــان دلش با پرسپولیس اســـت و حمایتش کنیم 
و قبـــول کنیم کـــه این، چیزی بـــوده که ســـرمربی از 
ایشـــان خواسته و قاعدتاً ســـرمربی از ایشان خواسته 
به میـــدان برود. مـــن فکـــر می کنم تقصیـــر اورونوف 
نیســـت و قصور و اشتباهی از ســـوی او صورت نگرفته 

. ست ا
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با اینکه تیم ملی فوتبال قدم هایی در مســـیر 
جوانگرایی برداشته اما کیفیت نسبتاً پایین 
و ضعف مشـــهود فنی بازی هـــای تیم ملی در 
مســـابقات اخیر و تزلزل در برخی پســـت ها 
باعث شده تا هواداران و کارشناسان فوتبال 
بـــه این نکتـــه تأکید کنند که تیـــم ملی جای 
بهترین هاست و هر بازیکنی با هر سن و سالی 
چنانچه در فرم ایده آل باشد باید دعوت شود 

و بازی کند.
در همین راســـتا بعد از بازی های درخشـــان 
و شـــرایط بدنـــی فوق العـــاده وحیـــد امیری 
برخی هواداران پرســـپولیس معتقدند امیر 
قلعه نویی می تواند دوباره کاپیتان محجوب 

سرخ ها را به تیم ملی فرا بخواند.
نکته اینجاســـت که وحید امیری از تیم ملی 
خداحافظـــی نکرده و اگـــر قلعه نویی او را فرا 
بخوانـــد در خدمـــت تیم ملـــی خواهد بود. 
امیری هم زمستان سال قبل هم اردیبهشت 
امســـال در مصاحبه ای تأکید کرد از تیم ملی 
خداحافظی نکـــرده و این یعنی که همچنان 
می توانـــد بـــا پیراهـــن ایـــران در بازی هـــای 

بین المللی به میدان برود.
در فوتبـــال دنیا و حتی تیم هـــای ملی بزرگی 
مثل آلمان و فرانســـه بازیکنـــان بزرگی مثل 
تـــورام، زیـــدان و تونـــی کروس حتـــی بعد از 
خداحافظی به تیم ملی کشور خود برگشتند 
تا در تورنمنت های بزرگ تیم خود را همراهی 
کنند. هر چند تیم ملی فعلاً تورنمنت بزرگی 
در پیش ندارد اما هم امیری از بازی های ملی 
خداحافظـــی نکرده هم اینکـــه از نظر فنی به 
بازیکنانی با خصوصیات و تجربه او نیاز دارد.

وحید امیری 9 سال قبل درست پیش از جام 
ملت های آســـیا 2۰24 اولین بازی ملی اش را 
مقابل عـــراق انجـــام داد و دو جام ملت ها و 
دو جام جهانی را تجربه کرده اســـت. البته او 
بعد از مصدومیت طولانی مدت کمر توســـط 
کارلوس کـــی روش در فهرســـت نهایی جام 
جهانـــی 2۰22 قرار گرفت امـــا برعکس جام 
 جهانی روسیه حتی یک دقیقه هم به میدان 

نرفت.
امیری در دوره ســـرمربیگری امیر قلعه نویی 
در تیم ملی طی یک ســـال و نیم گذشـــته در 

دو بازی ابتدایی مقابل کنیا و روســـیه حضور 
داشت. او سال گذشته در تورنمنت کافا هم 
حاضـــر بود و به میدان رفت. آخرین باری که 
وحید امیری در بازی تیم ملی حضور داشـــته 
مربوط به دیدار دوســـتانه حـــدوداً یازده ماه 
قبل مقابل بلغارســـتان بوده که البته در آن 

مسابقه به میدان نرفت.
بعد از بازی سه شـــنبه مقابـــل قطر، تیم ملی 
ماه آینده برای دو بازی مقابل کره شـــمالی و 
قرقیزســـتان دوباره وارد اردو و جو مسابقات 
خواهد شد که باید دید امیری بعد از ۱3 ماه با 
ادامه روند فوق العاده خود به تیم ملی دعوت 

خواهد شد یا نه.
البته باید در نظر داشـــت شاید یکی از دلایل 
بالا رفتن کیفیت این بازیکن باتجربه و خوش 
اخلاق و کمتر مصدوم شدن او همین دوری 
از مســـابقات، اردوها، پروازها و تمرین های 

متعدد در دو جبهه ملی و باشگاهی باشد.

 37 ۵ مـــاه دیگـــر وحیـــد امیـــری   کمتـــر از 
ســـاله خواهد شـــد و بـــا در نظـــر گرفتـــن این 
مهـــم تماشـــای نمایش هـــای باکیفیـــت او در 
پرســـپولیس این فصل عجیب تر و با ســـؤالات 

بیشـــتری همـــراه خواهـــد بود.
آنچه کاپیتـــان دوم ســـرخ ها در بازی های اخیر 
لیـــگ برتر و لیگ نخبـــگان ارائـــه داده و فراتر از 
حـــد تصور بوده اســـت تـــا جایی که هـــواداران 
پرســـپولیس می گویند امیـــری بایـــد دوباره به 

تیم ملی دعوت شـــود.
نمایش هـــای موفـــق و باکیفیت وحیـــد امیری 
در تیـــم این فصل پرســـپولیس باعث شـــده تا 
گاریـــدو در مصاحبه های خود بـــه طرز عجیبی 
از ایـــن بازیکن تعریف و تمجید کنـــد. البته که 
محـــور صحبت هـــای گاریدو مباحـــث فنی این 

بازیکن باتجربه و کارگشـــا نیســـت و او بیشـــتر 
روی مســـئولیت پذیری امیـــری تأکیـــد دارد؛ 
نکته ای که او را از ســـایر بازیکنان فوتبال ایران 

متمایـــز خواهد کرد.
گاریـــدو در مصاحبـــه اخیـــر خـــود تأکیـــد کرد 
حـــس مســـئولیت پذیـــری امیری کـــه حاضر 
اســـت بـــدون قید و شـــرط در هر پســـتی بازی 
کنـــد و کاملاً در خدمت تیم باشـــد او را بســـیار 
خـــاص کرده اســـت. به نظر می رســـد هر هفته 
و هـــر مســـابقه ای که می گـــذرد گاریدو بیشـــتر 
از قبـــل از کیفیت و شـــخصیت امیـــری در تیم 
خود شـــگفت زده می شـــود تا جایی کـــه در هر 
مصاحبـــه ای می تـــوان ردی در تمجید از امیری 

را پیـــدا کرد.
نکته شـــاخص درباره وحید امیری آنجاست که 
او در ایـــن فصل و مســـابقاتی کـــه از لیگ برتر و 
لیـــگ نخبـــگان گذشـــته در ۵ پســـت مختلف 
بـــازی کـــرده کـــه از این حیـــث در تیـــم خود و 
احتمـــالاً کل فوتبال ایران همتا نـــدارد. امیری 

فصل را بـــه عنـــوان مدافع چپ شـــروع کرد و 
با حضـــور میلاد محمدی یک خـــط جلو رفت. 
او در ســـه پســـت خط میانی به عنـــوان وینگر 
چپ و راســـت و البتـــه بازیکن پشـــت مهاجم 
نوک)پســـت ۱۰( بـــه میـــدان رفته و حتـــی برای 
دقایقی حضـــور در دفاع راســـت را نیـــز تجربه 

کرده اســـت.
وحیـــد امیری یکـــی از بهتریـــن بازی های خود 
را مقابل پاختاکور در لیـــگ نخبگان ارائه داد و 
غیر از پاس گل تماشایی اش در شروع مسابقه 
کیفیـــت بالایـــی ارائـــه داد امـــا در روز بارندگی 
ســـنگین تهران و البته زمین نامساعد ورزشگاه 

شـــهرقدس در نیمه دوم افت کرد.
اما آمـــار بازی هـــای او در لیگ برتـــر هم جالب 
توجه اســـت تـــا جایـــی که ســـایت متریـــکا با 
میانگیـــن نمـــره 7.۱۵ بـــرای او امیـــری را با 36 
ســـال و 6 مـــاه ســـن بـــه عنـــوان هجدهمین 
بازیکن لیگ برتـــر به لحاظ بازدهـــی و نمره ای 
که برآیند تمام فاکتورهای فنی اوســـت انتخاب 
کـــرده. امیـــری در شـــش مســـابقه لیـــگ برتر 
بـــه مـــدت 442 دقیقـــه در میدان بوده اســـت 
کـــه یـــک گل زده، یـــک بار بـــه عنـــوان بازیکن 
برتـــر میـــدان شـــناخته شـــده و بعـــد از ایوب 
العملـــود، میـــلاد محمـــدی، فرشـــاد فرجی و 
محمدحســـین کنعانی بالاترین نمره را در تیم 

پرســـپولیس دارد.
امیـــری بـــا ۰.6 شـــوت، ۱۰ پـــاس کلیـــدی، ۵.7 
عملکـــرد دفـــاع و 9.6 نبـــرد برنـــده آمـــار قابل 
قبولـــی از خود بر جای گذاشـــته اســـت. نکته 
اینجاســـت که در آیتـــم نبرد برنـــده در بین 3۰ 
بازیکن برتر لیگ تـــا الان فقط علیرضا علیزاده 
هافبـــک دفاعـــی گل گهر آماری بهتـــر از امیری 

برجای گذاشـــته است.
کاپیتـــان دوم ســـرخ ها تا اینجـــای فصل 67.6 
لمس تـــوپ داشـــته، 48 بـــار در نبردها موفق 
بوده، ۰.4 شـــوت در چهارچوب داشـــته، 7۵.۱ 
درصـــد میانگیـــن دقـــت پاســـش بـــوده و ۱.8 
نبـــرد هوایی موفـــق به صـــورت میانگین در هر 

مسابقه داشـــته است.
این کیفیـــت امیری بـــا در نظر گرفتن ســـن او 
باعث شـــده تا گاریدو حســـاب ویژه ای روی این 
بازیکـــن باتجربه خـــود باز کند ضمـــن اینکه در 
هـــر مســـابقه او را در ترکیب اصلی قـــرار داده و 
خیلی ســـخت تعویضش کنـــد تا جایـــی که او 
بعد از الکســـیس گندوز و گئورگی گولســـیانی 
نفـــر ســـوم تیـــم از حیـــث دقایـــق حضـــور در 

میدان باشـــد.

کاپیتان دوم سرخ ها از تیم ملی خداحافظی نکرده است

امیریهمچنانمنتظردعوتقلعهنویی
آمار فوق العاده ستاره پرسپولیس 5 ماه مانده به 37 سالگی

وحید امیری گلادیاتور تیم گاریدو
گزارش

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

ســـعید عزیزیـــان در گفت و گو با ایـــران ورزشـــی در خصوص 
مسائل مختلف تیم پرســـپولیس و اضافه شدن کریم باقری 
و بازی حســـاس مقابل الســـد صحبـــت کرد و نقطـــه نظرات 

خودش را مطرح ســـاخت.
در رابطه با اضافه شدن کریم باقری به کادر فنی 

جدید پرسپولیس چه صحبتی دارید؟
خیلی خوشـــحالم که کریـــم باقری بعد از چیـــزی حدود یک 
ســـال و نیم دوری به جایی بازگشـــت که به آن تعلق داشـــت. 
حتماً مدیریت باشـــگاه، سرمربی را نســـبت به جایگاه خاص 
کریم باقری آگاه ســـاخته اند. او یکـــی از مفاخرفوتبال ایران و 
اسطوره های باشگاه پرســـپولیس بوده که جایگاه خاصی دارد 

و حتماً موافقت ســـرمربی تیـــم را هم گرفته اند.
فکر می کنید با توجه به دیسپیلین خاص مربیان 
خارجی در استفاده از دستیاران خود از باقری به 

چه شکل استفاده شود؟
باشـــگاه در یـــک حرکت خـــوب ســـیدجلال حســـینی را بعد 
از اتمـــام دوران بازیگـــری و گذرانـــدن کلاس مربیگـــری بـــه 
کادر فنـــی اضافه کـــرد و ثمره ایـــن اقدام درســـت را هم دید. 
بازگردانـــدن باقـــری هم حرکت خوبـــی بود چـــون بازیکنان 
تیم حرف شـــنوی خیلی خوبی از او دارند و حتماً این مســـأله 
تعامـــل خیلی خوبـــی را بیـــن کادر فنی و بازیکنـــان به لحاظ 
فنـــی و روحی روانی برقـــرار خواهد کرد. گاریـــدو هم اگر چند 
روز حضـــور باقری را در تیـــم ببیند حتماً از ایـــن موضوع آگاه 
خواهـــد شـــد که چقدر بـــه بازیکنـــان نزدیک اســـت و برروی 
بازیکنان به لحاظ مســـائل مختلـــف تأثیر و احاطـــه دارد. به 
همین دلیل حتماً جایگاهی خـــوب را در تیم برای باقری بعد 

از دیـــدن توانایی ایشـــان تعییـــن خواهد کرد.
در خصوص بازی مقابل السد و حرکتی که اکرم 

عفیف از خود نشان داده چه صحبتی دارید؟
بـــه نظرم عفیـــف به خاطر ترســـش آن حرکـــت را انجام داده 
چون کســـی که قوی باشـــد و ترس و واهمه ای نداشته باشد 

به آن شـــکل رجزخوانـــی نخواهد کرد. عفیف هـــم با کاری که 
کـــرده فقط انگیزه بازیکنان پرســـپولیس را خیلـــی بالا برده و 
به نوعی شـــرایط بازی بهتـــر و برد پرســـپولیس را فراهم کرده 
اســـت. معتقدم اگر پرســـپولیس مثـــل دیدار مقابـــل الاهلی 

باشـــد قطعاً السد را شکســـت خواهد داد.
در مورد گندوز که به دروازه بان فیکس الجزایر 

تبدیل شده چه صحبتی دارید؟
ایـــن نشـــان می دهـــد که بازی هـــای گنـــدوز در پرســـپولیس 
دیده شـــده و بازخورد خیلی خوبی داشـــته. گندوز دروازه بان 
خوب و با دل و جرأتی اســـت که اگـــر در بعضی صحنه ها کمی 
عجولانه تصمیم نگیـــرد و در خروج هایش بیشـــتر دقت کند 

می تواند بهتریـــن عملکردش را در پرســـپولیس ایفا کند.
در خصوص اورونوف که برای تمدید قرارداد 

خواهان سه میلیون دلار شده چه نظری دارید؟
 به هـــر حال ایـــن مســـائل در حیطـــه تصمیم گیـــری مدیر و 
هیأت مدیره باشـــگاه اســـت اما اورونـــوف نشـــان داده واقعاً 
فوتبالیســـت خیلی قوی است و پرسپولیس نباید این بازیکن 
را به راحتی از دســـت بدهد. البته دیدیم در اندک دقایقی که 
بـــرای تیـــم ملی کشـــورش هم به میـــدان رفت با تـــرس بازی 

کـــرد تا دوباره آســـیب نبیند.

رضا ترابیان معتقد است پرســـپولیس مقابل پاختاکور به نسبت 
دربی نمایش کاملاً متفاوتی ارائه داد: پرسپولیس مقابل استقلال 
در دربی نمایش خیلی خوبی ارائه داد و هم در فاز دفاعی و هجومی 
چهره ای بســـیار قوی داشـــت اما ما چنین نکته ای را به هیچ وجه 
مقابل پاختاکور شـــاهد نبودیم و تیم پرســـپولیس در همه فازها 
پرانتقاد ظاهر شد که این مسأله برای تیم بزرگی مانند پرسپولیس 

خوب نیست.
بازیکن ســـابق تیـــم در ادامه افزود: پرســـپولیس مقابل پاختاکور 
بی کیفیت و ســـردرگم ظاهر شـــد هر چند زمین چمن بد ورزشگاه 
شهرقدس هم مزید برعلت شد تا نتوانیم نمایشی خوب و در حد 
تیم برنده شاهد باشیم و هواداران مان را راضی کنیم. هواداران گنج 
بزرگی هستند اما ما از این مسأله به دلیل نداشتن ورزشگاه و چمن 
مناسب نتوانستیم استفاده خوبی ببریم و از شرایط میزبانی مان 
بهره خوبی نبردیم. صرف نظر از این مسأله مهم ترین نکته نوسان 
ســـطح بازی پرســـپولیس به لحاظ فنی و روحی روانی بود که باید 
این نکات توســـط کادر فنی بررسی شده تا در بازی های بعدی این 
مشکلات را شاهد نباشیم و با بیشترین بازدهی در بازی های داخلی 

و لیگ نخبگان ظاهر شویم.
ترابیان در خصوص بازی حســـاس پرســـپولیس مقابل السد هم 
گفت: السد تیمی منسجم با امکانات بسیار خوب و سطح بالاست 
که از این لحاظ اصلاً قابل قیاس با تیم قطری نیستیم. در چند سال 
اخیـــر تیم های عربی با برنامه ریزی و امکانات بالا و جذب بهترین 
بازیکنان و مربیان بشدت در حال پیشرفت هستند و گوی سبقت 
را از ما ربوده اند در حالی که ما فقط به خاطر استعداد و غیرت ایرانی 
است که گاهی اوقات نتیجه می گیریم اما این حقیقت وجود دارد 
که در آینده همه چیز در خصوص فوتبال متعلق به آنها خواهد بود.
بازیکن ســـابق پرســـپولیس در خصوص حرکت اکـــرم عفیف در 

آستانه بازی مقابل پرسپولیس گفت: حرکت عفیف حرکتی غیر 
ورزشـــی و زشـــت اســـت. در میدان فوتبال رقابت فنی و بدنی و در 
یک کلمه رقابت به لحاظ فوتبالی حرف اول و آخر را می زند و بعد از 
بازی هم همه چیز تمام می شود اما نکته مهم اینکه حرکت عفیف 
حرکتی ضدفوتبالی است که اتفاقاً هیچ تأثیری روی بازی و نتیجه 
نخواهد گذاشـــت و بازیکنان پرسپولیس در میدان عمل حتماً به 
خاطرهواداران شان و نام بزرگ تیم  بهترین نمایش ممکن را ارائه 
خواهند داد تا اولین سه امتیاز خودشان را در لیگ نخبگان کسب 
کنند که این مورد بسیار مهم و کلیدی است و تأثیر بسیار زیادی برای 

بازی های بعدی خواهد داشت.
ترابیـــان با ابـــراز تأســـف از برگزاری بـــازی تیم ملـــی و نمایندگان 
فوتبال ایران در رقابت های آســـیایی در کشـــور ثالث گفت: واقعاً 
خیلی افســـوس خوردم زمانی که دیدم مســـئول ورزش عربستان 
چنـــدی قبل به این نکته پرداخته بود که وقتی در ایران ورزشـــگاه 
خوب و اســـتاندارد وجود نـــدارد آنها حاضرند بیاینـــد و برای ایران 
ورزشـــگاه بسازند. این مسأله از آنجا بیشتر موجب تأسف من شد 
چون زمانی که ما ورزشـــگاه آزادی را داشتیم آنها هنوز لیگ فوتبال 
حرفه ای کشورشان را شروع نکرده بودند. مسئولان ورزش ما واقعاً 
باید تفکری جدید داشته باشند و به این فکر کنند که چگونه به این 

شرایط بد رسیده ایم که موجب سرافکندگی ما شده است.

بهجایگاهباقریپیخواهدبرد گاریدوبعدازچندروز

عزیزیان:عفیفاگرقویبودرجزخوانینمیکرد
نوسانبازیپرسپولیسجایتأملجدیدارد

ترابیان:حرکتاکرمعفیفغیرفوتبالیوزشتبود

دوئل درویش با زنوزی و بیرو

پرسپولیس پرونده بیرانوند را به کمیته استیناف برد

وضعیـــت  کمیتـــه  گذشـــته،  هفتـــه 
فدراســـیون فوتبال ایـــران رأی خود را 
درباره شکایت باشـــگاه پرسپولیس از 
دروازه بان پیشـــین ایـــن تیم، علیرضا 
بیرانونـــد، صـــادر کـــرد. حکمـــی که 
بـــدون شـــک جنجال برانگیـــز بـــود 
و واکنش هـــای مختلفـــی را در پـــی 
داشـــت. براســـاس این رأی، بیرانوند 
بـــه 4 مـــاه محرومیـــت تعلیقـــی و 2۰ 
میلیـــارد تومان جریمه محکوم شـــد.
متفاوتـــی  واکنش هـــای  رأی   ایـــن 
را تاکنـــون بـــه همـــراه داشـــته کـــه 

تندترین واکنش ها از ســـوی مدیران 
باشـــگاه پرســـپولیس و مالک باشگاه 
تراکتـــور بـــه این پرونـــده ارائه شـــده 

. ست ا
مـــل  عا یر مد  ، یـــش و ر د ضـــا  ر  
پرســـپولیس، در اعتراض شـــدید به 
رأی پرونـــده بیرانونـــد و محرومیـــت 
تعلیقـــی ایـــن بازیکـــن، بـــا طعنـــه به 
رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال گفـــت: 
»یکـــی از روزهـــای ســـیاه و یـــک لکه 
ننـــگ بـــرای فوتبـــال ایـــران بـــود. به 
فیفا و ای اف ســـی می گویند سیاســـی 
هستند، خودشان سیاسی هستند.«
 درویش بـــا انتقاد از ایـــن رأی گفت: 
»هیـــچ ادلـــه قانونـــی بـــرای ایـــن کار 
نیســـت و تمام این عزیـــزان که حکم 

را دادنـــد، در جلســـات خصوصـــی به 
مـــن گفتند کـــه هیـــچ امـــکان اینکه 
بشـــود حکـــم را تعلیـــق کـــرد وجـــود 
نـــدارد و همـــه مســـئولان ســـه کمیته 

فدراســـیون ایـــن را گفتند.«
زنـــوزی بـــا اشـــاره بـــه اینکـــه بایـــد 
مطالبـــات فصـــل ســـوم بیرانوند هم 
پرداخـــت شـــود، توضیـــح داد: »رأی 
صـــادر شـــده بـــرای پرونـــده بیرانوند 
کاملاً اشـــتباه اســـت. کلیـــه مطالبات 
بیرانونـــد بایـــد در ســـال اول، دوم و 
ســـوم پرداخت می شـــد. نبایـــد علیه 
بیرانونـــد حکم صـــادر می کردنـــد. از 
ابتـــدای فصـــل همـــه علیـــه تراکتـــور 
جوسازی کرده و روحیه این بازیکن را 
هم از بین برده انـــد. دلیلش هم این 

اســـت که تراکتور تیم خوبی بســـته و 
چـــاره دیگری غیـــر از ایـــن ندارند که 

جلـــوی تراکتـــور را بگیرند.«
 باشـــگاه پرســـپولیس کـــه به خوبـــی 
از وقایـــع اخیـــر آگاه بـــود، بشـــدت 
نســـبت بـــه رأی صادر شـــده معترض 
اینکـــه  بـــا  باشـــگاه  اعضـــای  شـــد. 
احتمـــالاً پیش بینـــی چنیـــن حکمی 
را می کردنـــد امـــا تصمیـــم گرفتند که 
به طور رســـمی بـــه ایـــن رأی اعتراض 
کـــرده و پرونـــده شـــکایت از بیرانوند 
را بـــه کمیته اســـتیناف منتقل کنند. 
ایـــن عمـــل نشـــان دهنده جدیـــت 
پرســـپولیس در پیگیـــری حقوق خود 

و حفـــظ منافع باشـــگاه اســـت.
 علاوه بر ایـــن، نکته ای کـــه در لایحه 

اعتراضـــی باشـــگاه پرســـپولیس بـــه 
کمیته اســـتیناف به آن اشـــاره شده، 
عـــدم رســـیدگی بـــه تخلف باشـــگاه 
تراکتـــور اســـت. این موضـــوع باعث 
شده که نگرانی های بیشـــتری درباره 
پرونده هـــای  بـــه  رســـیدگی  نحـــوه 
مشـــابه در این ســـطح از فوتبال ایران 
ایجـــاد شـــود. عـــدم توجه بـــه چنین 
تخلفاتـــی می تواند اعتمـــاد هواداران 
و باشـــگاه ها را نســـبت به کمیته ها و 
ارگان هـــای مربوطـــه بشـــدت کاهش 

. هد د
 بـــه طور کلی، این قبیـــل پرونده ها نه 
تنها بر وضعیت دو باشـــگاه تأثیرگذار 
اســـت، بلکه بـــر فضای فوتبـــال ایران 

نیز ســـایه می اندازد.
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